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 باید از تجربیات موفق جهانی برای تهیه 
نقشه راه مناطق آزاد استفاده کنیم

دکتر پزشکیان رئیس جمهور : 

اقتصــاد کیش -   رییس جمهور،گفت: باید با بهره گیری از مشــاوران مجرب 
در ســطح جهانی که تجربه موفقی در توســعه و رونق بخشی به بنادر بزرگ دنیا 
داشــته اند، به یک برنامه و نقشه عملیاتی برسیم و سپس براساس آن برنامه ریزی 

اقدامات را آغاز کنیم.
به گزارش  اقتصاد کیش ، مسعود پزشکیان در جلسه  اقتصاد دریامحور، با اشاره به وجود 
مناطق آزاد متعدد و ظرفیت بنادر کشورمان، بر برنامه ریزی صحیح جهت ارتقای کیفی 
فعالیت ها در اقتصاد دریامحور تأکید و گفت: تلاش داریم در این جلسات مشخص 
کنیم که چه برنامه و هدفی برای توسعه اقتصاد دریامحور و توسعه تجارت دریایی در 

مناطق آزاد و بنادر داریم.
رئیس جمهور با انتقاد از نبود یک برنامه منسجم در این زمینه، افزود: پیشنهاد من این است 
که در مرحله اول باید با بهره گیری از مشاوران مجرب در سطح جهانی که تجربه موفقی 
در توسعه و رونق بخشی به بنادر بزرگ دنیا داشته اند، به یک برنامه و نقشه عملیاتی برسیم 
و سپس براساس آن برنامه ریزی اقدامات را آغاز کنیم، تا وقتی که چنین برنامه ای وجود 

ندارد، هر اقدامی در این حوزه به نتیجه دلخواه نخواهد رسید.
پزشکیان »تکمیل کریدورهای ریلی و جاده ای برای اتصال بنادر کشور به یکدیگر« را 
یک ضرورت خواند و اظهار داشــت: وزارت راه موظف است برای جلسه بعد برنامه 
خود را در مورد این کریدورها به صورت کامل ارائه دهد و همچنین لیستی از مشاورین 
مجرب و با کیفیت در جهان تهیه شود که بتوانیم با آنها برای یک برنامه ریزی صحیح در 

بنادر وارد مذاکره شویم.
رئیس جمهور به برخی ضعف های قانونی جهت رونق بنادر و مناطق آزاد اشاره کرد 
و افزود: در صورتی که بعد از تهیه نقشه و برنامه عملیاتی مذکور مشخص شود نیاز به 
تغییر قانون برای رونق مناطق آزاد اقتصادی و بنادر وجود دارد، می توانیم با هماهنگی 

مجلس لوایح لازم را ارائه دهیم.
پزشکیان درباره تنوع برنامه ها و کارویژه های مناطق آزاد اقتصادی در دنیا گفت: برای 
ایجاد تنوع در فعالیت ها در مناطق آزاد، می توان از ظرفیت  دانشگاه های کشور به شکل 
گسترده تر استفاده کرد، اما همان طور که گفتم باید اول نقشه راه ما در مناطق آزاد و بنادر 

مشخص باشد.
رئیس جمهور با تأکید بر افزایش ظرفیت تجاری بنادر شمال کشور، افزود: بنادر شمالی 
ظرفیت بالایی در گردشگری دارند و می توان با توافق با سایر کشورهای دریای خزر 

برنامه های مفصلی در حوزه گردشگری و مسافرت های دریایی ایجاد کرد.
در این جلســه، علاوه بر رئیس جمهور، معاون اول رئیس جمهور، رئیس دفتر رئیس 
جمهور، وزرای صنعت، معدن و تجارت، امور اقتصادی و دارایی، راه و شهرســازی،   
کشور، رئیس سازمان برنامه و بودجه و علی عبدالعلی زاده، نماینده رئیس جمهور در 

هماهنگی اجرای سیاست های کلی توسعه دریامحور نیز حضور داشتند.
رضا مسرور، دبیر شورای عالی مناطق آزاد نیز در این جلسه گزارشی از وضعیت مناطق 
آزاد کشور ارائه کرد که در این گزارش ضمن ارائه آماری از ظرفیت های فعال مناطق آزاد 
و بنادر کشور، از قوانین دست و پاگیر و سختگیرانه برای تجارت در مناطق آزاد انتقاد 

شده و خواستار رفع این قوانین شده بودند.

خروجی فعالیت های سازمان های مناطق 
آزاد باید موجب رضایتمندی مردم شود

دبیرشورایعالی مناطق آزاد :

اقتصــاد کیش -     دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویــژه اقتصادی گفت: خروجی 
فعالیت ها و عملکردسازمان های مناطق آزاد کشور باید موجب افزایش رضایتمندی 

مردم شود
به گزارش  اقتصاد کیش رضا مسرور در جمع معاونان و مدیران سازمان منطقه آزاد 
ماکو خواستار تحول در احساس رضایتمندی توسط مردم بخصوص سرمایه گذاران 
و فعالین اقتصادی شد و گفت: تسریع در ارائه خدمات و الگو برداری از مناطق آزاد 
موفق جهان که موجب رضایتمندی فعالین اقتصادی را فراهم آورده اند در دستور کار 

مسئولین منطقه قرار گیرد. 
وی با بیان اینکه شاخص رضایتمندی مردم در ارزیابی عملکرد سازمان های مناطق 
آزاد  از اهمیت ویژه ای برخوردار است افزود: نتیجه عملکرد سازمان های مناطق آزاد 
با تمام مستندات و تک تک شاخص ها و مورد بررسی دبیرخانه قرار خواخد گرفت.
مســرور بهبود فضای کسب و کار،  توسعه لجستیک و حمل ونقل بین المللی و نیز 
گسترش تجارت بین المللی در مناطق را خواستار شد و گفت: با حمایت از تولید در 
بخش خصوصی و شرکت های دانش بنیان، فضای کسب و کار را بهبود ببخشید  تا 

اشتغال پایدار و مولد بیش از گذشته رشد کند.

   تفاهم برای اجرایی شدن بورس بین الملل در منطقه آزاد کیش
سالهاست این تفاهم نامه ها حرفش هست  برادر ولی کو عمل؟!

  از مردم بابت کمبودها عذرخواهی می کنم
آخ جون! نمردیم و دیدیم در این مملکت  بالاخره یکی هم از مردم عذرخواهی 

کرد، مخصوصا در کیش!
   اوراق اعتباری گام ، اقدامی در جهت حمایت از تولید کنندگان

گام های  بسیار بیشتری نیاز هست برادر برای رونق تولید !
  اجرای واکسیناسیون روتاویروس و پنوموکوک در کیش

یه بار دیگه اسمش رو بگید!
   بررسی ویژه مشکلات بیمارستان کیش

مگر اینکه خود مدیر عامل محترم شخصا ورود کنند ببینند چه خبره!

  شوخی با تیترهای اقتصاد کیش . . .

اقتصاد کیش -     دوره آموزشــی مدیریت دانش با 
هدف ارتقای ســطح توانمنــدی و دانش همکاران 

شرکت عمران، آب و خدمات برگزار شد. 
به گزارش اقتصاد کیش  ، این دوره آموزشی دو روزه 
با هدف افزایش ســطح دانش و کارایی بیشتر منابع 
انسانی و رشد کمی و کیفی فعالیت های این شرکت 

برگزار شد.
مدیریت دانش فرآیندی است که در آن سازمان ها به 
شناسایی، جمع آوری، ذخیره سازی و اشتراک گذاری 
دانش های ارزشمند درون سازمانی می پردازند. هدف 
اصلی مدیریت دانش این است که از دانش و اطلاعات 
به بهترین شکل برای بهبود عملکرد سازمان، افزایش 

بهره وری و ایجاد نوآوری استفاده شود.
بر اساس این گزارش مسئولیت تدریس این دوره را 
فرشید مومنی فراهانی از اساتید دوره های مدیریت 
دانش و آموزش و توسعه کارکنان و تربیت مدرسان 
سازمانی بر عهده داشت و بیش از 30 نفر  نمایندگان 
ایــزو در بخش های مختلف شــرکت در این دوره 

حضور داشــتند. مفاهیم مدیریت دانش ، بررســی 
فرایندهای تولید دانش، معرفی اســتاندارد ایزو  سال 
2018- 30401 ، انــواع ســندروم های ســازمانی ، 

ضرورت یکپارچگی مدیریت دانش و چالش های 
فراروی مدیریت دانش از جمله سرفصل ها و موارد 

مطرح شده در این دوره بود. 

برگزاری دوره آموزشی مدیریت دانش 
در شرکت عمران، آب و خدمات کیش 

دکتر محمدابراهیم انصاری لاری

یادداشت  روز . . .
راهکار برون رفت 

 از بن بست

بند ٧  اصل 110 یکی از وظایف و اختیارات رهبری را حل اختلاف و تنظیم روابط 
قوای ســه گانه برشمرده است. در راستای اجرای این بند و به منظور بررسی و ارائه 
نظرات مشــورتی در موارد حل اختلاف و تنظیم روابط ســه قوه: »هیات عالی حل 
اختلاف و تنظیم روابط قوای سه گانه« در تاریخ 3 مرداد ۹0 با حکم رهبری تشکیل شد.

به نظر می رسد یکی از مصادیق این بند می تواند اختلاف نظر میان دولت و مجلس بر 
سر قانون عفاف و حجاب باشد.

در این صورت رئیس جمهور به  عنوان آخرین راه قانونی و مبتنی بر استراتژی وفاق 
که حقاً و انصافاً تا امروز در این مسیر و برای تحقق آن به قیمت گلایه ها و انتقادات 
جدی حامیان و طرفدارانش، بیش از استحقاق مجلس به خصوص رئیس مجلس و 
بیش از استحقاق جریانات رقیب و حتی بیش از انتظار آنها کوتاه آمده و در یک کلام، 
حتی به بهای نسبتاً سنگین عدول از شایسته سالاری، همه آنها را وامدار جوانمردی 
و شرمنده بزرگ منشی خود کرده، می تواند طی نامه ای دلایل و مستندات خود را در 
مورد غیرقابل اجرا بودن این قانون و نیز تبعات پر خسارت اجرای آن برشمرده و از 
مقام رهبری درخواست نماید که با دستور به تعلیق اجرای این قانون و ارجاع آن به 
هیات عالی حل اختلاف، فرصت بررسی جامع  تر و دقیق تر آن فراهم شده و در نهایت 
قانونی منطقی، عاقلانه و قابل اجرا و با کمترین هزینه که مورد اتفاق دولت و مجلس 
و قوه قضائیه باشد، تدوین و تصویب شود و ای  بسا رئیس جمهور بتواند با استدلال و 
ارائه دلایل و براهین روشن و غیرقابل انکار هیات حل اختلاف را نه فقط برای متوقف 
کردن همیشگی قانون    عفاف و حجاب که حتی برای نسخ قانون حجاب مصوب 
سال ٦2 نیز به اجماع و اقناع برساند و برای همیشه این بند قانون مجازات اسلامی که 
در تقویت حجاب و ارزش های دینی کمترین تاثیر را نداشته اما در عوض نوعی نفاق 
و دورویی و تظاهر را در جامعه ما ترویج و نهادینه کرده که دامنه و عمق آن از حجاب 
عبور کرده و بسیاری از شئون زندگی بسیاری از ایرانیان را در بر گرفته نیز برای همیشه 
از کتاب پرحجم قانونگذاری ایران حذف شــده و از این پس استفاده از روش های 
سرهنگی برای امور فرهنگی متوقف شود.  از این آرزوی بزرگ که بگذریم اما حداقل 
و برای آغاز این مباحثه مهم که امید است به یک مفاهمه کاربردی و موثر هم بینجامد.

رئیس جمهور می تواند در نامه به رهبری و نیز در مباحث مطروحه در جلسات هیات 
عالی در وهله اول به نحوه تصویب این قانون که خارج از صحن علنی مجلس، آن هم 
فقط با حضور ۵ نفر در کمیسیونی ویژه و مستند به اصل 8۵ قانون اساسی تصویب شده 
است اشاره نماید که چنین رویه  ای خارج از قاعده، صرفاً در مواردی وجاهت دارد که 

موضوع از حساسیت و ضرورت و نیز فوریت خاص برخوردار باشد.
البته بعید است هیچ کس چنین تلقی از این قانون داشته باشد. پرپیداست که جامعه ما 
گرفتاری ها و معضلات و مسائل بسیار مهم تر و فوری تر و ضروری تر دارد که عقلاً و 
منطقاً تصویب قانون برای موضوع حجاب حتی برای بررسی معمول و آمدن متعارف 
طرح یا لایحه آن به صحن علنی باید مدت ها در صف انتظار باشد . نه اینکه این قانون 
که به نحو شگفت انگیزی خرد و  کلان، پیر و  جوان، زنان و مردان و همه کسب وکارها 
و  همه عرصه ها را در برمی گیرد و تاثیرات مستقیم و غیرمستقیم در همه شئون جامعه 
دارد، بی حضور نماینده دولت که باید مجری این قانون باشد و بدون طرح در صحن 
علنی که هم نمایندگان فرصت اظهارنظر داشته باشند و هم افکار عمومی و اصحاب 
رسانه و صاحب نظران در جریان قرار گرفته و نقدها و پیشنهادات خود را مطرح نمایند 
ناگهان تصویب و به رغم واکنش های منفی اغلب پخته و کارشناسی و به رغم نظرات 
انتقادی متقن رئیس جمهور به  عنوان مجری و استنکاف او از ابلاغ آن، ظرف مدت 
قانونی در نهایت توســط رئیس مجلس ابلاغ شود. ناپختگی در تدوین و تصویب 
این قانون را فقط می توان ناشی از ضرورت سنگ اندازی در مسیر دولت پزشکیان و 
وجوب ناکام گذاشتن دولت و ناامید کردن مردم از منظر »پایداری  ها« و تندروان دانست 
و نه ناشی از دغدغه صادقانه و حساسیت دین مدارانه دست اندرکاران نسبت به حجاب 
و عفاف . رئیس جمهور همچنین می تواند به روح غیرعادلانه و غیرمنصفانه و دور از 
منطق حاکم بر این قانون استناد کنند که به روایات مختلف از طرف صاحب نظران و 
کارشناسان حوزه های حقوقی جامعه شناسی، روانشناسی، سیاسی و اقتصادی به آن 
پرداخته شده و هشدارهای لازم به مسئولان امر داده شده است و در نهایت شرایط 
فعلی جامعه را با استناد به نظرسنجی ها و ارزیابی های میدانی و آماری می توانند به 
شهادت بگیرند و تاکید کنند که میزان تاب آوری جامعه و افکار عمومی در برابر اجرای 
این قانون بســیار اندک و احتمال شکنندگی آن و بروز یک بحران اجتماعی بزرگ 
بسیار بالا ارزیابی می شود و اگر به هر دلیل با ارجاع این موضوع به هیات عالی حل 
اختلاف موافقت نشود، رئیس جمهور دو راه بیشتر ندارد:  یا این قانون را با همه ابهامات 
و مشکلاتی که در بطن و روح آن وجود دارد و نیز با همه تبعات پرخسارتی که در 
مرحله اجرای آن پیش بینی می شود را به صحنه اجرا  و عمل بیاورد که در این صورت 
به گفته بسیاری از تحلیلگران پزشکیان اگر از حل این مساله و مواردی شبیه به این 
برنیاید و خود و معاونان و همکارانش همچنان با ادبیات دوران انتخابات در این  باره 
سخن بگویند و به صرف درد دل و بیان مشکل اکتفا کنند طبیعی است که به زودی همه 
امیدها به یأس تبدیل شده و دیگر مجالی برای تغییرات بزرگ تر و اصلاحات موثرتر 
هم باقی نخواهد ماند. این اتفاق نامیمون که امیدواریم هرگز روی ندهد هم به معنای 
بدعهدی و بی وفایی رئیس جمهور خواهد بود و هم بی صداقتی و ناراستی ایشان که 

از سویدای دل، خدا را می خوانیم که نه  چنان باشد و نه  چنین ببینیم.
یــا صریحــاً از اجرای آن خــودداری کند که هرچند در این صــورت باید عطای 
ریاســت جمهوری را به وداع زودهنگام آن ببخشــد اما بی تردید نزد مردم و افکار 
عمومی، نیک نام و بلندآوازه و ماندگار شده و مهم تر از آن نزد وجدان بیدار خود نیز 

آسوده خیال خواهد بود.

امروز و فردا در کیش

* امروز سه شنبه:
-   مراسم تجلیل از دانش آموزان  توسط آموزش و پرورش - سالن خلیج فارس

- اکران فیلم دزد و پری - میدان غدیر فرهنگسرای سعدی ساعت 18:00
- اکران فیلم نبودنت - پردیس سینمایی میکامال سالن دو ساعت 00:1٦
- استعداد یابی رشته واتر پلو ویژه بانوان - استخر المپیک ساعت 20:00

*فردا چهارشنبه:
-  رویداد الگوی حکمرانی مطلوب بر بنگاه های اقتصادی - سالن رازی
- شب یلدایی کیش -  محوطه پارکینگ تالار شهر ساعت 22 تا 1 بامداد

رویدادهای اجتماعی ، فرهنگی ، 
هنری  جزیره 

جهانی مدیر عامل شرکت کیش بتون جنوب عنوان کرد:

رکوردی بی سابقه در صنعت ساختمان 
جزیره کیش

    اقتصاد کیش -   برای اولین بار در جزیره کیش، 
کارخانه کیش بتن جنوب موفق به ثبت رکوردی 

بی نظیردر صنعت ساختمان شد .
 بــه گزارش خبرنگار اقتصــاد کیش مهندس مهدی 
جهانی  مدیر عامل و نایب رئیس هیئت مدیره شرکت 
کیش بتون جنوب در این خصوص گفت : بتن ریزی  
با حجم 2000 مترمکعب  تنها در یک روز اخیرا  توسط 

شــرکت کیش بتون جنوب صــورت گرفت که این 
دستاورد، نقطه عطفی در تاریخ صنعت ساخت وساز 
جزیره کیش  به شمار می رود و نشان دهنده توان فنی و 

عملیاتی بالای این مجموعه است.
وی افزود: در حالی که پیش تر پروژه هایی با این حجم نیاز 
به بتون ، نیازمند همکاری چندین کارخانه بودند، امروزه 
شرکت کیش بتن جنوب با برنامه ریزی دقیق، تجهیزات 
پیشرفته و تیمی کارآزموده، این رکورد را به تنهایی محقق 

نمود .  مهدی جهانی افزود : تمام تلاش ما این است که 
از همــه ظرفیت های موجود کارخانه برای همراهی و 
مشارکت در شتاب بخشیدن به روند توسعه و سازندگی 
کیش حداکثر استفاده بشــود. مهندس جهانی افزود : 
به همین منظور احیاء ، تقویت و توســعه  بخش های 
مختلف این کارخانه  در دستور کار قرار گرفته است تا 
با همه توان در خدمت آبادانی و سازندگی کیش باشیم. 

جهانی افزود: تلاش ما این اســت در کنار بخش های 
دیگر همراه و یاریگر ســرمایه گذاران و سازندگان این 
جزیره زیبا باشــیم و با توجه به سوابق درخشان کیش 
بتــون جنوب در تامین بخش قابل توجهی از نیازهای 
صنعت ســاختمان در کیش  این مسیر را پرتوان ادامه 
خواهیم داد. جهانی افزود: در حال حاصر محصولات 
تولیدی کیش بتن جنوب که مورد نیاز جزیره است  از 
جمله بتون ، قطعات بتونی ، جدول، بلوک و پریورس بر 

اساس جدید ترین  استانداردها و متدهای رایج جهان  
انجام می شود . مهندس جهانی افزود:  هم چنین خطوط 
تولید جدید بر اساس آخرین تکنولوژی های روز دنیا در 
صنعت ساختمان و تولید مصالح  برای تولید محصولاتی 
مانند واش بتون ، نماهای ساختمانی ، اجراء نماهای  جی  
اف آر ســی در جهت پاسخگویی به نیازهای جزیره و 
ارتقاء کیفیت محصولات راه اندازی شده است و بزودی 

شروع بکار خواهد کرد .وی  موفقیت اخیر را  به عنوان 
یک شــاهکار اجرایی و گامی بزرگ در راستای تامین  
اســتانداردهای بتن ریزی عنوان کرد و افزود: تلاش ها 
در این مسیر متوقف نخواهد شد و مجموعه کیش بتون 
جنــوب در فضای جدید کار و تلاش در جزیره کیش 
در راستای برنامه ها و سیاست های سازمان منطقه آزاد 
کیش تلاش خواهد داشــت تا  نقش پر رنگ و موثری 

را ایفاء نماید.

بتن ریزی 2000 مترمکعبی کارخانه 
کیش بتن جنوب در یک روز

بایدها و نبایدهای 
رئیس جمهور در قبال 
قانون عفاف و حجاب

اقتصاد کیش -     مدیرکل فرودگاه کیش گفت: فرودگاه بین المللی 
کیش به عنوان سومین فرودگاه پرترافیک کشور موفق به دریافت 

لوح و تاییدیه برنامه امنیتی شد. 
به گزارش اقتصاد  کیش، نصرالله زمانی افزود: فرودگاه ها مطابق 
آخرین قوانین و مقررات ابلاغی ایکائو موظف به تدوین و پیاده  
سازی برنامه ملی امنیت هستند لذا بر اساس این قوانین و پس از 
شش ماه تلاش و فعالیت مداوم، فرودگاه بین المللی کیش موفق 

به اخذ این تاییدیه شد.
به گفته مدیرکل فرودگاه بین المللی کیش دریافت این برنامه امنیتی 
تدوین و تایید شده، فرودگاه کیش را در سطح فرودگاههای بین 

المللی قرار می دهد و با توجه به اهمیت موضوع امنیت فرودگاهی، 
دریافت این تاییدیه به جذب پروازهای خارجی کمک می کند.

زمانی تصریح کرد: تاییدیه امنیتی از موارد مهم و اثرگذاری است 
که توسط شرکت های هواپیمایی خارجی برای برقراری پرواز با 

فرودگاهها بررسی می شود.
گفتنی اســت این تاییدیه در مراســمی با حضور مدیر کل دفتر 
مرکزی حراست سازمان هواپیمایی کشوری به مدیر کل فرودگاه 

بین المللی کیش اهدا شد.
فرودگاه بین المللی کیش یکی از معدود فرودگاه های کشوراست 

که موفق به اخذ لوح و تاییدیه برنامه امنیتی شده است .

 فرودگاه بین المللی کیش تاییدیه برنامه امنیتی دریافت کرد  فرودگاه بین المللی کیش تاییدیه برنامه امنیتی دریافت کرد 


